

编号: XXV\HQS\A05\ WF\PELITA\005

日期: 2020年8月31日

敬致: ORENcloud

感恩

马来西亚佛教青年总会心灯心理谘询小组（马佛青心灯）谨此致函感恩贵公司，于2020年5月16日至2020年8月31日期间免费提供云端电话系统服务（电话号码：03-2022 5505），对于您的慈悲护持，本会铭记于心。

本会承诺在心理谘询的助人路上继续努力；为塑造一个充满智慧、慈悲与感恩的社会而奉献。

愿三宝慈悲护念您：身心安康、禅悦沁心！

马佛青与您共同建设大马佛教

Gratitude Letter

Young Buddhist Association of Malaysia (YBAM) would like to express our grateful acknowledgement of your tremendous support by providing free cloud telephony system (Phone No.: 03-2022 5505) to the Pelita Psychological Guidance Unit of the YBAM Welfare Committee for the period of 16 May 2020 to 31 August 2020.

It is one of our efforts to serve the community. We look forward to your continuous support for this noble cause.

Once again, thank you for your kindness. Sadhu! Sadhu! Sadhu!

Together We Work for Malaysian Buddhism

May you be well and happy!

Yours in the Dharma,
YBAM Welfare Committee
马佛青福利委员会

Huisian

Chairperson, Chin Hui Sian
主席 陈韦璇 合十

副本呈：马佛青总会秘书处



马来西亚佛教青年总会 YOUNG BUDDHIST ASSOCIATION OF MALAYSIA
NO.9, JALAN SS25/24, TAMAN MAYANG, 47301 PETALING JAYA, SELANGOR, MALAYSIA.
电话 tel +603-7804 9154/57 | 手机 hp +6018-2555 867 | 电邮 email ybam@ybam.org.my



ybam.org.my